
RADA POWIATU JELENIOGÓRSKIEGO 

VI KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

z XXI SESJI   

Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

 

 

która odbyła się w dniu 29 września 2020 roku 

w Transgranicznym Centrum Zarządzania Kryzysowego 

w Starostwie Powiatowym w Jeleniej Górze 

 

 

Czas trwania posiedzenia 

od godz. 1000 do godz. 1430 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 



Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XXI Sesję Rady Powiatu Jeleniogórskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 17 radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów oraz 

przedstawicieli mediów. Obsługę prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

 

Na salę obrad weszła radna Anna Konieczyńska (obecnych 18 radnych) 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do 

przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski zawnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

2) zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu jeleniogórskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zawnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 2 września 2020 r. na 

dyrektorów szkół lub placówek oświatowych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

wniosek Starosty Jeleniogórskiego o zmianę porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zmianę porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 



Przewodniczący stwierdził, że wniosek o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przedstawił porządek obrad 

XXI. sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego  po uwzględnieniu zmian z przyjętych wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Miejskiego Państwowej 

Straży Pożarnej w Jeleniej Górze o stanie bezpieczeństwa pożarowego i realizacji zadań 

Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze w 2019 roku.  

DRUK NR XXI/1/2020 

4.  Przyjęcie informacji Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP dotycząca funkcjonowania jednostek OSP na obszarze Powiatu 

Jeleniogórskiego w 2019 roku.  

DRUK NR XXI/2/2020 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komendanta 

Miejskiego Policji w Jeleniej Górze z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na obszarze powiatu jeleniogórskiego za 2019 rok.  

 DRUK NR XXI/3/2020  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Jeleniej Górze o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie 

powiatu jeleniogórskiego za 2019 rok.  

DRUK NR XXI/4/2020 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu 

przyznawania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Jeleniogórski.  

 DRUK NR XXI/5/2020 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Powiatowego Planu Działań na Rzecz Zatrudnienia 

na lata 2019-2021” za 2019 rok.  

DRUK NR XXI/6/2020 

9. Rozpatrzenie „Informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego 

wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 

2020 roku”.  

DRUK NR XXI/7/2020 

10. Podjęcie uchwały w sprawie oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego 

powiatu jeleniogórskiego za rok 2019. 

 DRUK NR XXI/8/2020 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

           DRUK NR XXI/9/2020 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu 

jeleniogórskiego.  

          DRUK NR XXI/10/2020 



13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 2 września 2020 r. na dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych. 

           DRUK NR XXI/11/2020 

14. Zatwierdzenie protokołu XX Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego. 

15. Sprawozdanie Starosty Jeleniogórskiego z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

16. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Wnioski i Oświadczenia Radnych.  

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

przedstawiony i uzupełniony porządek obrad. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uzupełniony porządek obrad został przyjęty.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że tematy 

zawarte w porządku obrad dotyczące bezpieczeństwa publicznego zostały z uwagi na sytuację 

epidemiczną przełożone z okresu maj – czerwiec 2020 r. na obecną sesję Rady Powiatu. 

Ponadto dodał, że na wniosek Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych pkt 4 porządku obrad będzie rozpatrywany przed pkt 3. 

Zmiana kolejności porządku obrad została zaakceptowana. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 4. porządku 

obrad, dotyczącego przyjęcia informacji Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP dotycząca funkcjonowania jednostek OSP na obszarze 

Powiatu Jeleniogórskiego w 2019 roku. 

 

Prezes Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w   Jeleniej 

Górze Waldemar Wojtaś przedstawił informację dotyczącą funkcjonowania jednostek OSP na 

obszarze Powiatu Jeleniogórskiego w 2019 roku oraz zaprezentował i przedstawił krótką 

historię Sztandaru Zarządu Oddziału Powiatowego Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego podziękował za przedstawienie informacji            

z funkcjonowania jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych oraz historii Sztandaru Zarządu 

Oddziału Powiatowego Ochotniczych Straży Pożarnych, a także podkreślił znaczenie 

Ochotniczych Straży Pożarnych w życiu społecznym powiatu. 

 



Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski w imieniu Zarządu Powiatu Jeleniogórskiego 

podziękował Prezesowi Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych w   Jeleniej Górze za ofiarną pracę Ochotniczych Straży Pożarnych i wyraził 

zadowolenie z doposażenia jednostek OSP w niezbędny sprzęt, a także zadeklarował wsparcie 

materialne w zakresie odnowienia sztandaru. 

 

Radny Grzegorz Rybarczyk podziękował za udział Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego 

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w   Jeleniej Górze za udział w Komisji Spraw 

Społecznych. W imieniu komisji podziękował za działalność i ofiarną pracę Ochotniczych 

Straży Pożarnych. Podziękował również za włączanie w struktury oddziałów OSP dzieci                 

i młodzieży oraz utrzymanie orkiestry strażackiej. 

 

Radny Maciej Gałęski jako członek Ochotniczej Straży Pożarnej zachęcił do zaangażowania 

się w działalność jednostek OSP. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta podziękował Prezesowi 

Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w   Jeleniej Górze 

za udział w sesji Rady Powiatu oraz poinformował, że Rada wysłuchała sprawozdania                       

i zamknął pkt 4 porządku obrad. 

Informacja Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

RP dotycząca funkcjonowania jednostek OSP na obszarze Powiatu Jeleniogórskiego w 2019 

roku  stanowi załącznik nr 3. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 3. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Miejskiego 

Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze o stanie bezpieczeństwa pożarowego i realizacji 

zadań Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze w 2019 roku.  

 

Komendant Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze Radosław Fijołek 

przedstawił w formie prezentacji multimedialnej informację o stanie bezpieczeństwa 

pożarowego i realizacji zadań Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej 

Górze w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że Komendant Miejskiej 

Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze został mianowany na stanowisko Starszego 

Brygadiera i podziękował Komendantowi za dotychczasową współpracę z powiatem. Ponadto 

poinformował, że w imieniu powiatu złożony został wniosek do Wojewódzkiego Funduszu 



Ochrony Środowiska na zakup dodatkowego sprzętu edukacyjnego w tym m.in. symulatorów. 

Dodał, że złożony wniosek został już pozytywnie rozpatrzony i niebawem taki sprzęt będzie 

zakupiony na potrzeby Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze. 

 

Radny Maciej Gałęski podziękował Komendantowi za dotychczasową współpracę                             

z Ochotniczą Strażą Pożarną, szczególnie w zakresie naboru młodzieży do struktur OSP oraz 

w zakresie przekazywania do OSP specjalistycznego sprzętu pożarniczego, który zastępowany 

jest nowym sprzętem. Ponadto poinformował, że nowa perspektywa finansowa na lata 2021 – 

2027 w ramach pogranicza polsko – czeskiego obejmować będzie zarządzanie kryzysowe, co 

znacznie wzmocni nowe projekty wspierające struktury Państwowej Straży Pożarnej. 

 

Radny Grzegorz Rybarczyk podziękował  Komendantowi Miejskiej Państwowej Straży 

Pożarnej w Jeleniej Górze za działania w zakresie przekazywania sprzętu pożarniczego na rzecz 

Ochotniczych Straży Pożarnych, a także w zaangażowanie w zakresie naboru młodzieży do 

struktur OSP.   

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej                     

w Jeleniej Górze o stanie bezpieczeństwa pożarowego i realizacji zadań Komendy Miejskiej 

Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze w 2019 roku.  

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta podsumowując wynik 

głosowania przekazał w imieniu rady wyrazy uznania i podziękowania dla całej społeczności 

strażackiej za dotychczasową pracę i ciągłe podnoszenie poziomu bezpieczeństwa na terenie 

powiatu w zakresie ustawowo przypisanym Państwowej Straży Pożarnej.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 5. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Komendanta Miejskiego Policji w Jeleniej Górze z informacją o stanie porządku                                 

i bezpieczeństwa publicznego na obszarze powiatu jeleniogórskiego za 2019 rok.  

 

Komendant Miejskiej Policji w Jeleniej Górze – Bogumił Kotowski przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Jeleniej Górze z informacją o stanie porządku 

i bezpieczeństwa publicznego na obszarze powiatu jeleniogórskiego za 2019 rok.  



 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski podziękował w imieniu Zarządu za 

dotychczasową współpracę Policji z powiatem na rzecz zapewnienia bezpieczeństwa 

mieszkańcom powiatu jeleniogórskiego oraz turystów przebywających na terenie powiatu. 

 

Radny Maciej Gałęski podziękował Komendantowi za pracę oraz za działania edukacyjne, 

szczególnie na rzecz dzieci oraz za udział w konkursie „Uczę się bezpiecznie żyć”. 

 

Radny Grzegorz Rybarczyk poinformował, że program „Uczę się bezpiecznie żyć” to program 

senacki, który realizowany jest na obszarze całej Polski i został zainicjowany na terenie powiatu 

jeleniogórskiego. Podziękował Komendantowi za duże zaangażowanie Policji w pracy                  

w trudnym okresie pandemii. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Jeleniej 

Górze z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na obszarze powiatu 

jeleniogórskiego za 2019 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta podziękował  Komendantowi Miejskiemu 

Policji za zaangażowanie funkcjonariuszy i pracowników Policji Państwowej w utrzymaniu 

bezpieczeństwa na terenie powiatu jeleniogórskiego szczególnie w okresie pandemii.  

Przed ogłoszeniem przerwy Przewodniczący Rady przedstawił radnym nowego pracownika 

Biura Rady Powiatu – Barbarę Borysiewicz. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego ogłosił koniec przerwy i przystąpił do 

realizacji punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 



informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Jeleniej Górze o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu jeleniogórskiego za 2019 rok.  

 

Na sali obrad nieobecni: Sławomir Celt, Jarosław Kotliński, Ryszard Głodek, Dariusz Śliwiński 

(obecnych 15 radnych)   

 

W zastępstwie Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Jeleniej Górze – Liliana 

Ślawska przedstawiła informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu 

jeleniogórskiego za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski w imieniu Zarządu podziękował służbom 

sanitarnym za ścisłą współpracę z powiatem jeleniogórskim w trudnym okresie pandemii. 

 

W zastępstwie Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Jeleniej Górze – Liliana 

Ślawska podziękowała za wyrazy uznania oraz współpracę i wszelką pomoc w wykonywaniu 

zadań. 

 

Radny Bogusław Chodak poinformował, że w okresie przed pandemią podejmowane były 

próby przeniesienia jeleniogórskiej jednostki sanitarnej do Wrocławia. Jak zaznaczył, dobrze 

się stało, że nie sfinalizowano tego pomysłu. W związku z tym zwrócił się z pytaniem, czy 

nadal są wnioski  o przeniesienie stacji jeleniogórskiej do Wrocławia. 

 

W zastępstwie Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Jeleniej Górze – Liliana 

Ślawska poinformowała, że w okresie panującej pandemii jest bardzo dużo pracy i nowych 

obowiązków z tym związanych i w związku z tym placówka jeleniogórska bardzo zyskała na 

pozytywnym wizerunku. Tym samym brak obecnie wniosków o przeniesienie jednostki 

jeleniogórskiej.  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Jeleniej 

Górze o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu jeleniogórskiego za 2019 rok.  

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  



wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta podziękował przedstawicielowi 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Jeleniej Górze – Lilianie Ślawskiej za 

udział w sesji oraz za zaangażowanie w utrzymaniu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie 

powiatu jeleniogórskiego szczególnie w okresie pandemii.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 7. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie regulaminu przyznawania i wypłacania 

niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Jeleniogórski.  

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański przedstawił projekt uchwały             

w sprawie regulaminu przyznawania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Jeleniogórski.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

regulaminu przyznawania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Jeleniogórski.  

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 8. porządku 

obrad, dotyczącego przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego Planu Działań na Rzecz 

Zatrudnienia na lata 2019-2021” za 2019 rok.  

 



Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski przedstawił nowego Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Jeleniej Górze - Annę Zug, która przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

„Powiatowego Planu Działań na Rzecz Zatrudnienia na lata 2019-2021” za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poinformował, że Rada wysłuchała sprawozdania                  

z realizacji „Powiatowego Planu Działań na Rzecz Zatrudnienia na lata 2019-2021” za 2019 

rok. 

Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Planu Działań na Rzecz Zatrudnienia na lata 2019-

2021” za 2019 rok stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 8. porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 9. porządku 

obrad, dotyczącego rozpatrzenia „Informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Jeleniogórskiego wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  za     

I półrocze 2020 roku”.  

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć przedstawiła informację o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego wraz z informacją o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2020 roku. Skarbnik poinformowała również 

radnych o pozytywnej opinii zawartej u uchwale RIO  dotyczącej oceny  informacji zarządu 

powiatu o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za I półrocze 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

przedstawionej informacji: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej Mirosław Górecki poprosił o wyjaśnienie, 

dlaczego w pozycji budżetu dotyczącego usuwania skutków powodzi jest kwota 0 zł, gdzie 



pierwotnie była przeznaczona kwota 1.575.000 zł. Dlaczego te środki nie zostały 

rozdysponowane. 

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć  oświadczyła, że wszystkie wydatki na drogi 

będą realizowane w II półroczu. 

 

Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej Mirosław Górecki zwrócił uwagę na 

niewłaściwe przyporządkowanie wysokości składek członkowskich stowarzyszeń, których 

powiat jeleniogórski jest członkiem. 

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć  oświadczyła, że wystąpiła omyłka pisarska. 

 

Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej Mirosław Górecki poinformował, że                    

w związku z obniżonymi wpływami z PIT i CIT, Zarząd zobowiązał się do podjęcia czynności 

w celu zniwelowania tych strat. W związku z tym zwrócił się z pytaniem, jakie czynności               

w tym zakresie zostały podjęte. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że w celu zniwelowania strat 

wynikających ze zmniejszonych wpływów z PIT i CIT Zarząd podjął decyzję o sprzedaży 

mienia zasobu powiatu jeleniogórskiego oraz Skarbu Państwa, z którego sprzedaży dochód 

wynosi obecnie 50%, a nie jak było dotychczas 22%. Zwiększony dochód ze sprzedaży mienia 

Skarbu Państwa wynika z polityki Państwa względem jednostek samorządowych, zgodnie             

z którą w celu niwelowania strat jednostek samorządowych w następstwie panującej pandemii 

dochód ze sprzedaży mienia Skarbu Państwa wynosi 50% od sprzedanej nieruchomości. 

Ponadto Starosta poinformował, że udało się sprzedać kilka nieruchomości w tym: Dom 

Wczasowy „Jagoda” w Karpaczu za kwotę ponad 5 mln zł. Ponadto, w celu niwelowania strat 

wynikających ze zmniejszonych wpływów, Zarząd sięga również po środki zewnętrzne z wielu 

programów takich jak m.in. Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił się z pytaniem, czy jest zainteresowanie sprzedażą 

nieruchomości zabudowanej budynkiem po byłym komisariacie w Kowarach. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że przedmiotowa nieruchomość 

jest własnością Skarbu Państwa, a Starostwo będzie wykonywało jedynie czynności 

zmierzające do zbycia tej nieruchomości w imieniu Skarbu Państwa. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poinformował, że Rada wysłuchała „Informacji                       

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego wraz z informacją o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2020 roku”.  

 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego wraz z informacją                 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2020 roku stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 9. porządku obrad. 



 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 10. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie oceny stanu zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego powiatu jeleniogórskiego za rok 2019. 

 

Kierownik Nadzoru Wodnego Jelenia Góra – Janusz Pośpiech przedstawił informację o stanie 

zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu jeleniogórskiego za rok 2019. 

 

Na salę obrad wszedł radny Dariusz Śliwiński (obecnych 16 radnych). 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Maciej Gałęski podziękował Kierownikowi Nadzoru Wodnego w Jeleniej Górze za 

udział na posiedzeniu Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu poświęconemu 

możliwości zagospodarowania „Doliny Bobru”. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oceny 

stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu jeleniogórskiego za rok 2019. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 10. porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego ogłosił koniec przerwy i  przystąpił do 

realizacji punktu 11. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian                    

w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski omówił projekt uchwały w sprawie zmian               

w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 



Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

przedstawionej informacji: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej Mirosław Górecki poprosił o wyjaśnienie, 

dlaczego Zarząd rezygnuje z wykonania dokumentacji projektowych na zadania inwestycyjne 

zaplanowane w budżecie. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że Zarząd nie rezygnuje                        

z realizacji zadań inwestycyjnych, a jedynie Zarządowi zależy, aby dokumentacje projektowe 

były jak najbardziej aktualne w sytuacji, gdy powiat będzie aplikował o środki zewnętrzne na 

te zadania. 

 

Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej Mirosław Górecki zwrócił uwagę, że 

aktualizacja dokumentacji projektowej zwykle ogranicza się do aktualizacji kosztorysów 

inwestorskich, a to jest niewielki koszt w stosunku do całej dokumentacji. 

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć  oświadczyła, że Zarząd nie rezygnuje               

z realizacji wskazanych zadań. Dodała, że zadania te, to przedsięwzięcia długoterminowe               

i dlatego usunięto je z tegorocznego budżetu i wprowadzono do wieloletniej prognozy 

finansowej. Zadania te zostały przeniesione wstępnie do budżetu na rok 2021. 

 

Salę obrad opuściła radna Anna Konieczyńska (obecnych 15 radnych). 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poinformował, że z uwagi na obowiązujący stan 

pandemii obieg dokumentów znacznie się wydłużył. Wszelkie procedury w wielu urzędach 

trwają o wiele dłużej niż zwykle. Można mieć jednak nadzieję, że w najbliższym czasie 

wszystko powróci do stanu sprzed pandemii. 

 

Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej Mirosław Górecki zwrócił uwagę, że                  

w jednostkach samorządowych nie można zlecić wykonanie jakichkolwiek zadań bez 

właściwych w tym zakresie dyspozycji w budżecie. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poinformował, że zadania o których mowa zostaną 

wpisane do Wieloletniej Prognozy Finansowej, o której stanowi następny punkt porządku 

obrad. 

 



Członek Zarządu Artur Smolarek zaznaczył, że zadania o których mowa będą procedowane,      

o ile zostaną wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej. W związku z tym cykl 

projektowy wydłuży się z roku bieżącego na rok następny. 

 

Radny Bogusław Chodak nadmienił, iż skoro mamy ubytek w dochodach, to jesteśmy zmuszeni 

przesunąć wykonywanie zadań inwestycyjnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  9 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    6 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 11. porządku obrad. 

 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 12. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

powiatu jeleniogórskiego.  

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że w wieloletniej prognozie 

finansowej uwzględnia się realizację zadań inwestycyjnych przeniesionych z roku 2020 oraz 

uwzględnia się również w prognozie uzyskanie pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski omówił projekt uchwały w sprawie zmian                 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej powiatu jeleniogórskiego.  

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

przedstawionego projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w wieloletniej prognozie finansowej powiatu jeleniogórskiego.  

  



W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  9 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    6 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 12. porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 13. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 2 września 2020 r. 

na dyrektorów szkół lub placówek oświatowych. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Włodzimierz Stoch omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 2 września 2020 r. na dyrektorów szkół lub 

placówek oświatowych oraz zwrócił do radnych o podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi jako bezzasadnej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 2 września 2020 r. na dyrektorów szkół lub placówek oświatowych. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 14. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z XX Sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XX Sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

Wynik głosowania: 



za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XX Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego został 

przyjęty. Protokół z XX Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 14. porządku obrad. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 15. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Jeleniogórskiego z prac 

Zarządu Powiatu Jeleniogórskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski przedstawił w formie prezentacji multimedialnej 

sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Jeleniogórskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że jest 

możliwość zadawania pytań do przedstawionego sprawozdania.  

 

Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej Mirosław Górecki poprosił o informację na 

temat ilości osób zatrudnionych do obsługi sprzętu (ciągnika) w ramach brygady drogowej. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że zatrudniony jest jeden 

pracownik – operator ciągnika. Dodał, że planowane jest zwiększenie obsady brygady 

drogowej, tak aby racjonalnie wykorzystać możliwości sprzętu. W tym celu powiat zamierza 

wesprzeć się również pracownikami interwencyjnymi z Powiatowego Urzędu Pracy.   

 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 15. porządku obrad. 

Sprawozdanie Starosty Jeleniogórskiego stanowi załącznik nr 15. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 16. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że                      

w okresie międzysesyjnym zajmował się przede wszystkim  przygotowaniem XXI Sesji Rady 

Powiatu. A ponadto: 

1) W dniu 02.09.2020 r. uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami PTTK oddział          

w Jeleniej Górze z okazji 70 letniej rocznicy istnienia PTTK. Dodał, że intencją 

spotkania było wytyczenie wspólnych tematów dla powiatu i PTTK, 

2) W dniu 06.09.2020 r. uczestniczył w obchodach 40 – lecia Związku NSZZ 

„SOLIDARNOŚĆ”. 

3) W dniu 25.09.2020 r. uczestniczył wraz z udziałem Starosty i Wicestarosty                         

w spotkaniu roboczym z Wojewodą Dolnośląskim, 

4) Został powołany przez Ministra Ochrony Środowiska w skład Rady Naukowej 

Karkonoskiego Parku Narodowego.   



 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poprosił o głos i sprostował wcześniej przekazaną 

informację  o ilości osób obsługujących ciągnik w ramach brygady drogowej. Dodał, że sprzęt                            

w brygadzie drogowej obsługuje dwóch pracowników. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Wojciech Poczynek poinformował, że 

komisja odbyła jedno posiedzenie,   

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

komisja odbyła jedno posiedzenie,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie,  

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 

na dzisiejszą sesję, 

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia, a ponadto poinformował, że przesłane 

zostały sprawozdania z komisji wyjazdowych do wszystkich miast i gmin w powiecie 

jeleniogórskim w celu zapoznania się i możliwością wniesienia do tego sprawozdania uwag          

i sugestii w terminie do dnia 16.10.2020 r. Przewodniczący Komisji podziękował 

Przewodniczącemu Rady Powiatu za udział w komisji w dniu 21.08.2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zadał pytanie – czy są 

pytania do przedstawionych sprawozdań. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 16. porządku obrad. 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 17. porządku obrad – Interpelacja i zapytania.  

 

Radny Włodzimierz Stoch złożył 1 interpelację. 

Radny Maciej Gałęski złożył 2 interpelacje. 

Interpelacje stanowią załączniki do protokołu. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 17. porządku obrad. 

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 18. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 18. porządku obrad. 



Ad.19. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 19. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski zaprosił radnych do udziału w dniu           

09.10.2020 r. o godz. 13.00 w Karkonoskim Spotkaniu Turystycznym, które odbędzie się              

w „Hotelu Gołębiewski” w Karpaczu, na którym wręczone zostaną statuetki „KARKONOSZ”. 

Będzie to spotkanie podsumowujące sezon turystyczny. 

 

Radny Maciej Gałęski złożył wniosek, aby przed następną sesją Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego poświęcić około 15 minut dla uczniów Szkoły Podstawowej Nr 3                          

w Kowarach, którzy przedstawią prezentację poświęconą prawidłowemu korzystaniu                      

z telefonów alarmowych dotyczących bezpieczeństwa publicznego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że najbliższa 

sesja Rady Powiatu Jeleniogórskiego planowana jest na dzień 29 października 2020 r. 

 

Ad.20. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął XXI Sesję Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego o godzinie 1430. 

 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

 

Przewodniczący Rady 
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